

Date: 25 March 2025

التاريخ: 25 مارس 2025م

### Update for the List of Board Nominees

### تحديث بشأن قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

Further to the disclosure published on March 23, 2025, and included the names of board nominees, Arabia Falcon Insurance Company SAOG advises the Financial Service Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors that Mr. Mustafa Juma Al Al Lawati sent notification to the company that he wishes to withdraw his nomination. Accordingly, the below is updated list of nominees:

لاحقاً للإفصاح المنشور بتاريخ 23 مارس 2025، والذي تضمن أسماء المرشحين لمجلس الإدارة، تود شركة العربية فالكون للتأمين ش.م.ع.ع. إبلاغ هيئة الخدمات المالية و بورصة مسقط والمستثمرين بأن السيد مصطفى جمعة اللواتي قد أرسل إشعاراً إلى الشركة يفيد برغبته في سحب ترشيحه. وعليه، فإن القائمة المحدثة للمرشحين هي كما يلي:

#### 1. Dr. Shabir Moosa Al Yousef

#### 1. الفاضل/ د. شبيب موسى اليوسف

Dr. Shabir holds PhD and Master of Research in Economics from University of Essex (UK), MBA in Finance from University of Lincolnshire & Humberside (UK), Master of Science from Colorado School of Mines (U.S.A), and bachelor's degree in Electronics and Communications from Sultan Qaboos University. Previously, he held many senior positions such as Chief Executive Officer of Oman Investment & Finance Co. SAOG, General Manager of Damac Holding in U.A.E, Group General Manager Truck Oman LLC, and a Petroleum Engineer post in Petroleum Development Oman (PDO).

حاصل على درجة الدكتوراه والماجستير في البحث الاقتصادي من جامعة إسكس (المملكة المتحدة)، وماجستير في إدارة الأعمال في المالية من جامعة لينكولن شاير وهامبرسايد (المملكة المتحدة)، وماجستير العلوم من كلية كولورادو للمناجم (الولايات المتحدة الأمريكية)، ودرجة البكالوريوس في الإلكترونيات والاتصالات من جامعة السلطان قابوس.

He is currently the Vice Chairman of the Board of Al Anwar Investments SAOG, the Vice Chairman of Al Maha Ceramics SAOG, the Vice Chairman of Oman Chlorine SAOG, Chairman of Al Anwar Industrial Investments SAOC, chairman of Al Anwar Hospitality SAOC and a Board member in Cactus Premier Excavation Services Company SAOC. He is also a member of General Secretariat of the Tender Board of Oman.

شغل سابقاً العديد من المناصب العليا كالرئيس التنفيذي لشركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع.، والمدير العام لشركة داماك القابضة في دولة الإمارات العربية المتحدة، والمدير العام لمجموعة تراك عمان ش.م.م.، ومهندس بترول في شركة تنمية نفط عمان (PDO).

يشغل حالياً منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة الأنوار للاستثمارات ش م ع ع، ونائب رئيس مجلس إدارة شركة المها للاستثمارات ش م ع ع، ونائب رئيس مجلس إدارة شركة عمان كلورين ش م ع ع، ورئيس مجلس إدارة الأنوار للاستثمارات الصناعية ش م ع م وشركة الأنوار للضيافة ش م ع م وعضو مجلس إدارة في شركة كاكثوس بريميمير لخدمات الحفريات ش.م.ع.م. وهو أيضاً عضو في الأمانة العامة لمجلس المناقصات في سلطنة عمان.

Authorized signatory